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Abstract (en)
[origin: ES8602966A1] Electrolytic refining of silver in which raw silver is anodically dissolved into soln. and refined silver is pptd. out of soln. and
at the same time accompanying metals are selectively extracted from the used electrolyte and after transforming into aq. soln. are separately
cathodically pptd.. The used electrolyte is enriched with silver as the accompanying metals are removed from the aq. soln. in the presence of fluid
membrane permeation.
[origin: ES8602966A1] In an electrolytic silver refining process, crude silver is anodically dissolved while refined silver is cathodically deposited
and at the accompanying (impurity) metals are selectively extracted from the used (spent) electrolyte and transferred to an aqueous phase. The
used electrolyte is enriched in silver and accompanying metals are cathodically deposited and thus removed from the electrolyte. For this purpose,
a specific electrolysis cell is provided. The cell being preferably a diaphragm cell with an anionic diaphragm. The extraction of the accompanying
metals is achieved by liquid membrane permeation, preferably combined with solvent extraction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein elektrolytisches Silberraffinationsverfahren und eine entsprechende Vorrichtung, bei dem Rohsilber anodisch aufgelöst
und Raffinatsilber kathodisch abgeschieden wird, wobei zur gleichen Zeit Begleitmetalle selektiv aus dem gebrauchten Elektrolyten extrahiert und
nach Überführung in eine wässerige Phase gesondert kathodisch abgeschieden werden, sowie der von Begleitmetallen befreite, regenerierte
Elektrolyt in den Raffinierprozess rückgeführt wird, wobei die Verbesserung darin liegt, dass ein Elektrolyseschritt vorgesehen ist, bei dem zur
gleichen Zeit sowohl der verbrauchte Elektrolyt (E1) mit Silber angereichert als auch Begleitmetalle kathodisch abgeschieden und auf diese Weise
aus dem Elektrolyten entfernt werden. Zu diesem Zweck ist eine besondere Elektrolysezelle vorgesehen, die vorzugsweise eine Diaphragmazelle
(2, 8) mit einem anionischen Diaphragma (Membran) ist. Eine weitere Verbesserung gemäss der Erfindung besteht darin, dass die Extraktion der
Begleitmetalle durch Flüssigmembranpermeation, vorzugsweise in Kombination mit Lösungsmittelextraktion, durchgeführt wird.
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